
 
 

 

Hydro One is holding a public meeting on March 21 on the planned 
Vegetation Management for the 220KV/110KV Hydro Corridor that runs 
beside March Road and continuing along Steacie as shown below: 
 

 
 
Meeting Details: 

Thursday, March 21, 2019 
6:30 pm – 8:30 pm 

Richcraft Recreation Complex, Minto Room 
4101 Innovation Drive, Kanata 

 

While the precise timing of the work is dependent on completion of other 
vegetation management projects, the work is planned for completion 
during Spring 2019. 
 

If your property will be affected you should have received an email and/or 
mail from Hydro One and they will be in touch with you to survey your 
property and consult with you on the work they are planning. As per the 
work done on the West side of Beaverbrook, in consulting with you they 
will discuss trimming and removal that you wish to complete yourself vs. be 
done by Hydro One. 

Kanata Beaverbrook Community Association 

106-2 Beaverbrook Rd. 

Ottawa, ON, K2K 1L1 

 

info@kanatabeaverbrook.ca 



 

 

VEGETATION MAINTENANCE 
WE WILL BE WORKING IN KANATA 
 

March 2019 
 

Hydro One Forestry crews will be conducting routine vegetation maintenance on the high-voltage 
transmission corridor between Merivale Transformer Station (TS) and South March TS. This work will take 
place in Kanata between South March TS and March Road and Herzberg Road, adjacent to Steacie Drive.  
 

What is routine vegetation maintenance? 
In order to maintain safe clearances from our high-voltage transmission lines and other electrical 
infrastructure, Hydro One Forestry crews will:  

o trim and prune trees;  
o remove incompatible vegetation, including trees and brush; and 
o apply a low-pressure, low-volume, government approved herbicide directly to cut stems to prevent 

regrowth. This is not a broad-spray application of herbicide. 
 

If work is required on or adjacent to your property, a Hydro One Forestry representative will contact you in 
advance to discuss the work.  
 

Why is vegetation maintenance important? 
Safety is our top priority. It’s our responsibility to ensure that trees and other vegetation remain in a safe 
proximity to the high-voltage transmission lines and electrical infrastructure in your community, and across the 
province.  
 

How can I learn more? 
Consultation is importatnt to  us. Join us at our drop in style Community Information Centre, to meet our 
project team and learn more about this work:  

 

Thursday, March 21st, 2019 
6:30 pm – 8:30 pm 

Richcraft Recreation Complex, Minto Room 
4101 Innovation Drive, Kanata  

 
 

 
 For information, please contact:  

Katrina Kim, Community Relations  
1.877.345.6799 or Community.Relations@HydroOne.com 



GESTION DE LA VÉGÉTATION   
NOUS SERONS BIENTÔT AU TRAVAIL À KANATA    
 
Mars 2019 
 

Les équipes de gestion de la végétation de Hydro One vont effectuer des entretiens réguliers dans le corridor 
de transport à haute tension entre le poste de transformation (PT) Merivale et le PT South March. Les travaux 
se dérouleront à Kanata, dans le secteur compris entre le PT South March, le chemin March et le chemin 
Herzberg, près de la promenade Steacie.  
  

En quoi consistent les entretiens réguliers de la végétation?  
Afin de maintenir un espace libre sécuritaire autour des lignes de transport à haute tension et d’autres 
équipements électriques, les équipes de Hydro One :  

o Élagueront des arbres;  
o Couperont la végétation incompatible (arbres et broussailles); et 
o Appliqueront directement par pulvérisation à basse pression et à bas volume un herbicide approuvé 

par le gouvernement pour couper les tiges et empêcher la repousse. Ceci n’est pas une application 
d’herbicide à grande largeur.     
 

S’il est nécessaire de travailler sur votre propriété ou à proximité, un représentant Gestion de la végétation 
de Hydro One vous contactera pour discuter au préalable des travaux requis.  
 

Pourquoi est-ce important d’effectuer des entretiens de la végétation? 
La sécurité du réseau est notre première priorité dans votre collectivité et dans toute la province. Notre 
responsabilité est de veiller à ce que les arbres et les broussailles soient maintenus à une distance sécuritaire 
de l’infrastructure électrique et donc des lignes de transport à haute tension.   
 

Venez vous informer davantage    
La consultation de la population est importante. Venez rencontrer notre équipe de projet qui vous en dira 

plus sur ces travaux lors de notre séance d’information publique portes ouvertes :   

 
Jeudi 21 mars 2019 
18 h 30 – 20 h 30  

Complexe récréatif Richcraft, Salle Minto 
4101 promenade Innovation, Kanata  

 

Pour en savoir plus, prière de contacter :   
Katrina Kim, Relations avec la collectivité   
1.877.345.6799 ou Community.Relations@HydroOne.com 
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